

FAKULTI SENIBINA & EKISTIK

BIL	KOD UPU	PROGRAM PENGAJIAN
1	UL6581001	IJAZAH SARJANA MUDA SENIBINA LANDSKAP DENGAN KEPUJIAN
2	UL6214001	IJAZAH SARJANA MUDA SENIBINA DALAMAN DENGAN KEPUJIAN
3	UL6581002	IJAZAH SARJANA MUDA SAINS SENIBINA DENGAN KEPUJIAN

MEMENUHI SYARAT AM UNIVERSITI SERTA SYARAT KHAS PROGRAM

STPM	MATRIKULASI	STAM	DIPLOMA
Mendapat minimum PNGK 2.00	Mendapat minimum PNGK 2.00	Mendapat minimum Pangkat JAYYID	Mendapat minimum PNGK 2.00
dan	dan	dan	dan
Mendapat minimum Gred C dalam TIGA (3) mata pelajaran termasuk Pengajian Am pada peringkat STPM;	Mendapat minimum Gred C dalam salah SATU (1) mata pelajaran berikut pada peringkat SPM: <ul style="list-style-type: none"> • <i>Mathematics</i> • <i>Science</i> • <i>Physics</i> • <i>Chemistry</i> • <i>Biology</i> • <i>Additional Science</i> • Pendidikan Seni Visual • Lukisan Kejuruteraan; 	Mendapat minimum Gred C dalam salah SATU (1) mata pelajaran berikut pada peringkat SPM: <ul style="list-style-type: none"> • <i>Mathematics</i> • <i>Science</i> • <i>Physics</i> • <i>Chemistry</i> • <i>Biology</i> • <i>Additional Science</i> • Pendidikan Seni Visual • Lukisan Kejuruteraan; 	Mempunyai kelayakan Diploma/ dalam bidang Senibina, Senibina Landskap, Senibina Dalam an, Seni reka / Rekabentuk, Kejuruteraan dan lain-lain yang berkaitan dengan jurusan Alam Bina/ Sains/ Seni;
dan	dan	dan	atau
Mendapat minimum Gred C dalam salah SATU (1) matapelajaran berikut pada peringkat SPM: <ul style="list-style-type: none"> • <i>Mathematics</i> • <i>Science</i> • <i>Physics</i> • <i>Chemistry</i> • <i>Biology</i> • <i>Additional Science</i> • Pendidikan Seni Visual • Lukisan Kejuruteraan; 	Mendapat minimum Tahap 2 (<i>Band 2</i>) dalam <i>Malaysian University English Test</i> (MUET);	Mendapat minimum Tahap 2 (<i>Band 2</i>) dalam <i>Malaysian University English Test</i> (MUET);	Memiliki kelulusan lain yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan Malaysia dan diperakukan oleh Senat UMK;
dan	dan	dan	dan
Mendapat minimum Tahap 2 (<i>Band 2</i>) dalam <i>Malaysian University English Test</i> (MUET);	Lulus Temuduga.	Lulus Temuduga.	Mendapat minimum Gred C dalam salah SATU (1) matapelajaran berikut pada peringkat SPM: <ul style="list-style-type: none"> • <i>Mathematics</i> • <i>Science</i> • <i>Physics</i> • <i>Chemistry</i> • <i>Biology</i> • <i>Additional Science</i> • Pendidikan Seni Visual • Lukisan Kejuruteraan;
dan	dan	dan	dan
Lulus Temuduga.	Nota: Calon yang disenarai pendek akan menjalani ujian lukisan dan ujian buta warna.	Nota: Calon yang disenarai pendek akan menjalani ujian lukisan dan ujian buta warna.	Mendapat sekurang-kurangnya Tahap 2 (<i>Band 2</i>) dalam <i>Malaysian University English Test</i> (MUET);
Nota: Calon yang disenarai pendek akan menjalani ujian lukisan dan ujian buta warna.			

STPM	MATRIKULASI	STAM	DIPLOMA
			<p>dan Lulus Temuduga.</p> <p>Nota: Calon yang disenarai pendek akan menjalani ujian lukisan dan ujian buta warna.</p> <p>Bagi pemohon warganegara yang tiada MUET permohonan perlulah dibuat terus ke UMK dengan mendapat keputusan minimum seperti berikut:</p> <ul style="list-style-type: none"> • IELTS: sekurang-kurangnya lulus <i>Band</i> 5.5, atau • TOEFL: 550; <p><u>DIPLOMA TVET (DKM/ DLKM/ DVM)</u></p> <p>Mendapat minimum PNGK 2.00</p> <p>dan</p> <p>Memiliki Diploma Kemahiran Malaysia (DKM) atau Diploma Lanjutan Kemahiran Malaysia (DLKM) atau Diploma Vokasional Malaysia (DVM) dalam bidang Senibina, Senibina Landskap, Senibina Dalam, Senireka/ Rekabentuk, Kejuruteraan dan lain-lain yang berkaitan dengan jurusan Alam Bina/ Sains/ Seni;</p> <p>dan</p> <p>Mendapat minimum Tahap 2 (<i>Band</i> 2) dalam <i>Malaysian University English Test</i> (MUET).</p> <p>Nota: Calon yang disenarai pendek akan menjalani ujian lukisan dan ujian buta warna.</p>

BIL	KOD PROGRAM	KATEGORI KEMASUKAN					
		STPM		MATRIKULASI/ ASASI		STAM	DIPLOMA/ SETARAF
		Sains	Sastera	Sains	Sastera		
1	UL6581001	✓	✓	✓	✓	✓	✓
2	UL6214001	✓	✓	✓	✓	✓	✓
3	UL6581002	✓	✓	✓	✓	✓	✓